
Muistio Elimäki - Koria aluetoimikunta 
 
Aika: 04.08.2020, klo 18-19 
Paikka: Korian seurakuntatalon piha  
Paikalla: 
Ilkka Tirkkonen, Laura Vainio, Reino Parkko ja Heli Veripää 
 

1. Kokouksen avaus  

 
klo 18:02  
 

2. Käsiteltiin Korian kehittämishankkeita  

 
 

”Porras Kymijoen rantaan-hanke” siirrettiin seuraavaan kokoukseen. 

 

3. Käsiteltiin Elimäen kehittämishankkeita  

 
- Pysäköintialue liikuntarajoitteellisille seurakuntakeskuksen kävelytien viereen: Asiasta on tehty kuvat 
kaupungin geodeetille. Useista viesteistä huolimatta katselmusta Elimäellä ei ole järjestynyt. Yritetään 
taas nyt lomien jälkeen.  
- Korotetut suojatiet S-Marketin eteen: Ne ovat aikaisintaan vasta ELY:N vuoden 2021 ohjelmassa.  
- Pysäkkikatos 6-tien varteen: ELY tekee liikenneverkkoselvitystä, jossa paikallisetkin pääpysäkit ovat 
mukana. Tätä ennen ei mitään haluta tehdä. Talkoovoimin tehty katos ei heille sovi. 
 

4. Ensimmäinen yhteenveto ilmoitetuista tilatarpeista Elimäellä on tehty 
 

Siitä puuttuu paljon kansalaisopiston tilantarpeita, jotka kootaan opiston kanssa. Samoin kokoustila- 
tai arkistokappitarvetta ei ole kysytty erikseen. Heli sai yhteenvedosta kopion, kun puhuu asiasta 
kaupungin kokouksissa. Ajatus on, että kootaan ilmoittautuneet yhdistykset Puljuun ja keskustellaan 
ketkä ja miten voisivat hyödyntää sitä yhteiskäyttötilana ja mihin toimintaan tarvitaan muita tiloja. 
Haasteeksi tullee myös tilojen kulujen kattaminen. Todettiin, että siellä tapahtuva toiminta tuottavat 
alueelle tärkeitä hyvinvointipalveluja talkoilla, jos kaupunki maksaa Puljun ylläpidon, on toiminnan 
arvo moninkertainen. 
 

5. Muut asiat  
 

Keskusteltiin mahdollisen robotiikkakerhon saamisesta Elimäelle ja Korialle. Selvitetään 
aloituskustannukset ja onko löydettävissä vetäjä. 
 

6. Kokous päättyi  
 

klo 19:00 



 


